

No. 16—M-18—Gordon Taylor

—That, in the opinion of this House, the government should consider the advisability of introducing the appropriate measures to abolish the Senate and create a new Senate composed of Senators elected by the people of Canada on the basis of equal representation for each province and territory, and to initiate discussions to that end with provincial and territorial governments at the earliest opportunity.

No. 19—M-16—Don Boudria

—That, in the opinion of this House, the government should consider the advisability of honouring the memory of the Right Honourable Lester B. Pearson by commissioning a statue of him to be placed on Parliament Hill.

At 11: 06 o'clock a.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Nicole McMillan

Clerk of the Committee

N° 16—M-18—Gordon Taylor

—Que, de l'avis de la Chambre, le gouvernement devrait envisager l'opportunité de prendre des mesures nécessaires pour remplacer le présent Sénat par un autre qui se composera de sénateurs élus par la population du Canada sur la base d'une représentation égale de chaque province et territoire et que la Chambre invite en outre instamment le gouvernement à engager à cette fin des discussions avec les gouvernements provinciaux et territoriaux dans les plus brefs délais.

N° 19—M-16—Don Boudria

—Que, de l'avis de la Chambre, le gouvernement devrait envisager l'opportunité d'honorer la mémoire du très honorable Lester B. Pearson en commandant une statue de celui-ci qui sera installée sur la Colline parlementaire.

A 11 h 06, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité

Nicole McMillan